

马六甲培风中学 - 本校公益金资讯中心 (资讯大楼第一层) 于今日 (6月12日) 上午十时...

马六甲培风中学 added 22 new photos to the album 220612 公益金资讯中心揭幕仪式.

21 hrs ·

本校公益金资讯中心 (资讯大楼第一层) 于今日 (6月12日) 上午十时举行揭幕仪式, 由本校董事会主席史进福及大马彩公益金执行董事陈光汉先生联合主持, 与会嘉宾包括大马彩马六甲区域经理林亚福先生、大马彩公益金经理叶美妤小姐、侯问山绘测师、本校董事会顾问拿督冯秋萃律师、副主席柯世聪、总务曾昭明、副总务吴文玲、财政房有平、常董薛远盛、常董李鸿润、董事宋德祥、董事蔡明彪、董事李聪平、董事王辉炎、董事张扬荣、董事陈和顺、陈新宏教务副校长及王嘉显学务副校长等。

培风中学资讯教育始于80年代, 开启了州内中学电脑教学之先河。2003年, 培风中学90周年校庆, 四地校友会发动全球校友爱校献金, 为母校筹获将近600万令吉发展基金, 购买了校园对面两片商业地段, 并在2017年兴建两栋综合大楼, 其中一栋即为今天揭幕的资讯大楼。

史进福: 感谢大马彩公益金倾力相助

本校董事长史进福先生在致词时, 感谢大马彩公益金倾力相助, 捐助培风中学。董事长表示, 2003年培风中学90周年校庆, 培风四地校友会发动全球校友爱校献金, 为培风筹获将近600万令吉发展基金。然, 紧接下来的几项重大工程, 耗资不菲, 校友会90大庆的筹款, 也用去约百分之七十。随后, 校友会再将募款剩余的100多万, 购买学校对面商业地段, 也就是现在两栋综合大楼的地点, 准备母校未来发展的需要。

但, 因筹款数额过于庞大, 几年的努力, 仍未达致所定的目标。幸得在一次机缘巧合之下, 董事会获得培风之友, 也是马六甲著名绘测师侯问山先生了解筹款情况之后, 义不容辞向大马彩公益金执行董事陈光汉先生转告培风筹款所面临的困境, 并获得陈光汉先生答应会倾力相助。经过大马彩公益金几位高层 Mr Lim、Maye Yap 等人几次前来了解两栋综合大楼工程的进展并回去汇报情况。2014年6月校庆前夕, 大马彩公益金捎来令人振奋的消息, 宣布将捐献200万令吉予“培风百年鹏飞发展基金”。这笔巨大的款项, 鼓舞了原本低靡的筹款士气, 增强了大家勇往直前的信心。

两栋大楼位于世界文化遗产缓冲区, 甲州政府对新建筑物有许多限制条规。为了符合政府条规也兼顾本校办学之最大效益, 建筑工程延至2019年底完成。而在2020年初, 新冠肺炎爆发, 在政府行动管制令之下, 又拖延了两栋大楼内部装潢的进展, 但大马彩公益金于2020年7月6日移交了200万令吉捐款。

“大众的双手、无数的关怀, 铸造培风中学向前发展的动力, 说到这里, 我们要向陈光汉执行董事、各位大马彩公益金同仁以及侯问山先生, 致上衷心的感谢, 感谢您们在艰难的时刻, 挺身而出。”史进福先生在会上如是指出。

陈光汉: 大马彩公益金, 聚焦教育·回馈社会

大马彩公益金执行董事陈光汉先生在致词时指出, 公益金的资金主要来自大马彩的盈利, 主要是用于资助非盈利且无法获得援助的学府, 协助他们在教育上的建设与发展。

陈光汉先生在会上透露, 公益金与其他团体不同, 对于所资助的单位, 不直接向其捐助现金, 而是通过该组织的负责人, 并连同公益金与相关承包商一起联手, 一同跟进整个筹备乃至建设过程, 确保所资助款额是用于正确的管道, 让学子受惠。

陈光汉先生亦表示, 公益金自推出以来, 即马不停蹄的为全国各地的源流学校, 包括独中、华小、淡小等建设新的建筑物和基础设施, 如礼堂、宿舍、人行道、科学实验室、图书馆, 电脑中心等, 确保孩子们可以在舒适的环境下安心学习。

陈光汉先生亦在会上恭喜本校, 在筹建资讯大楼及综合大楼的过程中, 排除万难, 解决所有问题, 并塑造良好的形象。

揭幕仪式后, 一众来宾在资讯中心主任黄健宗老师带领下, 参观本校资讯大楼。







220612 Official Opening Ceremony of The Community Chest ICT Building

The official opening ceremony of The Community Chest (TCC) ICT building of Pay Fong High School was held today (June 12) at 10am, led by Chairman of the Board of Pay Fong High School, Su Chin Hock, and Da Ma Cai TCC Managing Director, Tan Kong Han. Distinguished guests including Da Ma Cai Melaka Regional Manager Gerry Lim, Da Ma Cai TCC manager Maye Yap, architect Hau Woon San, and key personnel from the Board and administration of Pay Fong High School attended the ceremony.

The ICT education of Pay Fong High School began in the 1980s, which is the first in the state that kick-start the computer teaching. During the 90th Anniversary in 2003, RM6mil was raised to purchase the land adjacent to the School, and 2 blocks of multi-purpose buildings was built in 2017, with one of them is the ICT building opened today.

Su Chin Hock: Thanked Da Ma Cai TCC for the assistance

In his speech, Chairman of the Board of Pay Fong High School, Su Chin Hock thanked Da Ma Cai TCC for the donation. He said during the 90th Anniversary in 2003, RM6mil was raised to purchase 2-pc of land adjacent to the School. However, the next few major projects had cost almost 70% from the funds raised. The remaining funds of over RM1mil was then used purchase the land, which is the current location of the 2 multi-purpose blocks which will be used for future development.

Due to the huge funds required, they are unable to achieve the target. Fortunately, the Board managed to share this issue with Hau Woon San, an alumni of Pay Fong who is also a renowned architect in Malaka, who then told Tan Kong Han about this challenge that Pay Fong faced. Tan Kong Han then agreed to assist. Few trips were made by Da Ma Cai TCC senior management including Mr Lim and Maye Yap to follow up on the progress of the construction of the buildings. In June 2014, TCC announced that RM2mil will be donated to the development funds for Pay Fong. This donation is a motivation and confidence boost in order to move forward.

As the current 2 blocks are located at the buffer zone of world heritage site, there are rules and guidelines for new buildings imposed by Melaka government. In order to adhere to all the regulations and to take into account the benefit of the School, the construction works were deferred and completed at the end of 2019. With the Covid-19 pandemic hit in early 2020, the internal finishing works were further delayed but TCC still donated the RM2mil on 7 July 2020.

“The hands of the public with countless cares are the driving force behind this Pay Fong development. We would like to thank Tan Kong Han and everyone in Da Ma Cai TCC together with Hau Woon San for all the help and assistance during this challenging times.” Su said.

Tan Kong Han: TCC focused on education for the benefits of the community

Da Ma Cai TCC Managing Director Tan Kong Han stated that TCC is funded by profits of Da Ma Cai and the resources are for development and advancement of learning institutions which are not-for-profit and which do not receive sufficient funding.

Tan said that TCC is different from other organisations, as TCC does not donate cash directly to the schools but work hand-in-hand with the schools together with the contractors, in following up on the entire preparation and the construction progress, to ensure that all the funds are used in the right channel for the benefits of the students.

Tan also mentioned that since the launch, TCC has been contributing to vernacular schools nationwide including Chinese Independence School, SJKC, SJKT for the construction of new building and infrastructure enhancement such as hall, dormitories, walkways, science labs,

libraries, computer labs, etc. This is to ensure the students are able to study in a comfortable environment.

Tan also congratulated Pay Fong for overcoming all the obstacles during the construction of the ICT and multi-purpose buildings.

Guests visited the ICT building after the official opening ceremony.

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02qsWUkFYzxic8dB3ePHHZjcmKqNVZLu226XeyAXVyN1cCh8b1GT9tAsb52cSGSNRQI&id=200108346670310